
 
 

 רכזת עצמאיים משולחנה של 

 

בארבעת החודשים   .ותעצמאייםה בתחום הפסיכולוגים.ות   פעילות האני שמחה להביא בפניכם סיכום 

 . 2022הראשונים של 

קיימנו שלוש הרצאות בנושאים חשובים ביותר הנוגעים לכל אחד מאיתנו. ההרצאה   . א

 ה זאת בשנייה. הראשונה הייתה בנושא הפנסיה . לאור הביקוש הרב, הבאנו הרצא
 ההרצאה השלישית  נתנה לנו מושג מהו ייפוי כוח מתמשך.  

 התקיימה הרצאה נוספת בנושא אבטחת מידע.  15.5בתאריך 

 

מתוכננות, במהלך השנה, הרצאות נוספות אשר ישפכו אור על נושאים חשובים שלא תמיד   . ב

 נותנים את הדעת עליהם ולא צוברים ידע מספיק אודותיהם. 
 

ה מאומצת מול מועדון  הצרכנות "יחד" הצלחנו לגייס את כל חברות האשראי,  לאחר  עבוד . ג

ואפשרנו הצטרפות למועדון לבעלי כל כרטיסי האשראי ולא רק  בעלי כרטיסים ישראכרד  

   ואמקס, כמו שהיה עד כה.
 הייתה הצטרפות של מספר גדול של חברים/ות  הידיעה עם הפרסום 

 

שליד "בית צבי" וכבר הצענו כרטיסים  מוזלים להצגה   התחלנו שת"פ עם תיאטרון הספרייה  . ד

"מיוחדים במינם". ההיענות הייתה גבוהה מהמצופה ואנו מתכוונים להרחיב את שיתוף  

 הפעולה עם מוסדות תרבות נוספים. 
 

יצרנו קשר עם ספקי מוצרים שיכולים לעניין את חברי וחברות הפ"י. כמו מחשבים יחידות   .ה

הצלחנו לקבל מחירים אטרקטיביים מאוד ופרסמנו את הפרטים באתר של הפ"י.  לסינון אויר. 

 אנו בודקים מוצרים ושירותים נוספים. 
 

 אנחנו מנסים לסייע לפסיכולוגים/יות הפונים אלינו בסוגיות הקשורות לחברות ביטוח וקופ"ח.  . ו
 

 בוצעו. ישנם עוד נושאים רבים העומדים על הפרק וכמובן נדווח עליהם בהמשך כאשר י  .ז
 

חשוב לי להדגיש כי פניות/הצעות/שאלות/בקשות מכם חשובים לי מאוד כדי לכוון אותי ולהבין את  

הצרכים האמיתיים. אז, אנא, אם תוכלו להקדיש לי כמה דקות מזמנכם היקר בהחלט ולכתוב לי זה  

 יעזור לי ביותר ויהיה לתועלת כולנו. תודה מראש. 
 

 , בברכה
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 עצמאיים בהפ"י  רכזת תחום 


